
 

 

Protokoll Kosternämnden (KN112) den 18:e april 2017 kl. 16 i naturum 

Närvarande: Göran Lyth, Göran Larsson, Svante Nilsson, Helena von Bothmer, Anders 
Tysklind, Maria Wogenius, Roger Ekstrand, Ingegerd Kalbratt, Torbjörn Stjernberg, Lars-Ove 
Loo 

1. Val av sekreterare och justeringsman. Lars-Ove Loo valdes till sekreterare och Helena von 
Bothmer som justeringsman 

2. Dagordning fastställes. 

3. Genomgång av föregående protokoll  KN 111 

4. VA-projektet utskickat på remiss (se bilaga 1). Torbjörn Stjernberg gjorde en genomgång 
av hur projektet framskrider. 

5. Lansering av ”Den första samhällsnivån” 
(https://byaservice.wordpress.com/2017/02/20/den-forsta-samhallsnivan-bok-om-lokal-
demokrati-planering-och-finansiering-for-en-hallbar-utveckling/) den 25:e april, 12.40 till 
15.20 på naturum (se bilaga 2 och 3) 

6. Planerad workshop den 17:e maj. Kosternämnden och Kosters samhällsföreningen möts 
på Kosters trädgårdar kl 13.00-16.00. Anmälan till Helena von Bothmer. 

7. §6 möte i Stockholm den 1:e juni 
(http://www.trippus.se/web/Presentation/web.aspx?evid=e7qNisHMYDgNoG28ofRJZQ==&e
cid=uyz9z1QB9I9EdDRpV9YiIg==&ln=swe&view=category) Torbjörn Stjernberg och Göran 
Lyth går på mötet. 

7. Planering av Ö-råd i sommar. Mötet beslöt att Ö-råd kommer hållas på naturum 20 juli 
18.30. Huvudfrågan är då genomgång av allternativ 3 som presenteras av Anders Tysklind 
och Göran Lyth. Lars-Ove Loo kommer att fråga Göran Wallo om han kan informera om fiber 
till Koster. Helena von Bothmer gör annons, Maria Wogenius sätter upp. Efter Ö-rådet görs 
ett gemensamt remissvar från Kosters samhällsföreningen och Kosternämnden.  

8. När kan vattenrestriktionerna slopas? 

9. Information från Kosters samhällsföreningen, företagarföreningen, vägföreningen på 
Sydkoster, Kosterstiftelsen samt fossilfritt Koster. Företagarföreningen meddelar att 
näringlivsutvecklare och Peter Dafteryd kommer till Koster 15 maj. Lars-Ove Loo berättade 
lite om mötet som var den 8 april i naturum med den kommunala energi- och 
klimatrådgivaren för Uddevalla, Munkedal, Lysekil, Tanum och Strömstads kommuner Roger 
Stenström samt några leverantörer solceller. 

Kosternämnden beslöt att bjuda in Roger Stenström (Kommunal energi- och klimatrådgivare 
Uddevalla, Munkedal, Lysekil, Tanum och Strömstads kommuner) till ett nytt möte någon 
efter sommaren. 

10. Inkomna skrivelser och övriga kontakter. Göran Lyth kommer att ha ett möte med Rotary 
i Strömstad. 

11. Övrigt. Nästa möte. 17 maj Kosters trädgårdar. 

 

Sekreterare Lars-Ove Loo   Justeringsman Helena von Bothmer
  


